

UP TO
10%






INSTANT REWARD
DOLLARS

OVER
250

PARTICIPATING
OUTLETS

**UNLIMITED
EARNINGS**

PRIVILEGES YOU CAN ENJOY

 All-day Self-Parking privileges ¹	Free
 Tickets to attractions & ArtScience Museum ²	Free
 Discounts at your favourite restaurant	Up to 30% off
 Discounts at Sands Theatre ³	Up to 20% off
 Invitations to private launches/previews	Free

¹ Redeem up to 1 complimentary 24-hour parking ticket per day at any designated membership kiosk. Each ticket is valid for 1 vehicle only. Redemption is valid for 24 hours from time of entry into carpark.

² Redeem 2 tickets per day per attraction (Digital Light Canvas, SkyPark Observation Deck & Sampan Rides), up to a maximum of 6 tickets per month. Enjoy 2 complimentary ArtScience Museum all-access tickets per month.

³ For selected shows at Sands Theatre, tickets are subject to availability. Offer may vary for each show.

*Get at least 3 months (up to 1 year) of Sands Rewards LifeStyle Elite membership. In the event of any dispute, the decision of Marina Bay Sands is final without notice or liability. Other Terms and Conditions apply.

**Collect your membership card at any
Sands Rewards LifeStyle counter**

Hotel Lobby Tower 1

Level B1 (above Sampan Rides)






Level B2 (near Digital Light Canvas)

高达
10%
即时奖励

超过
250
家参与商户

**赚取
无限奖励**

您能获享的礼遇

 全天自助泊车权益 ¹	免费
 景点及艺术科学博物馆门票 ²	免费
 于您喜爱的餐厅获享折扣	高达30%
 金沙剧院演出门票折扣 ³	高达20%
 受邀出席私人发布会/预览会	免费

¹ 每日可在任何一台指定的会员电子站免费换取最多1张24小时泊车票。每张泊车票只限1辆车使用。车票换领有效时间为进入停车场后的24小时内。

² 每天每个景点(光之魅影、空中花园观景台及舢舨游船)可换取2张门票,每个月最多6张门票。每个月也可获得2张免费艺术科学博物馆通行证。

³ 只限金沙剧院特选演出,门票视供应情况而定。优惠将因每场演出而异。

*获取至少3个月(高达1年)的金沙尊享时尚尊显会籍。如有任何争议,滨海湾金沙保留最终决定权,恕不事先通知且概不负责。附带其他条款及条件。

**请亲临任何金沙尊享时尚
柜台领取您的会员卡**

酒店第1大厦大堂

B1层(舢舨游船楼上)

B2层(靠近“光之魅影”)

APPLICATION FORM
会员申请表格

COMPLIMENTARY UPGRADE
**UP TO 1 YEAR OF
ELITE* MEMBERSHIP**

Exclusively for ICBC CEA Friends Credit Card holders

工行中企协友谊卡持有者专属权益

**即享高达一年*
金沙尊享时尚尊显会籍**



SANDS REWARDS LIFESTYLE MEMBERSHIP APPLICATION FORM 金沙尊享时尚会员申请表格

Please fill in the application form to sign up for your free membership and submit the completed application form along with your business card at any Sands Rewards LifeStyle counter for verification to enjoy an instant upgrade to up to 1 year of Elite membership.

请填写申请表格以完成会员注册，并到任何金沙尊享时尚柜台提交已填写的申请表格，以及您的名片以供身份验证，即可获享高达一年尊享会籍升级。

* Mandatory fields to be completed 必填项目

* Title 称呼 <input type="checkbox"/> Mr. 先生 <input type="checkbox"/> Ms. 小姐 <input type="checkbox"/> Mrs. 女士 <input type="checkbox"/> Dr 博士										
* Last Name 姓氏	* First Name 名字									
* Date of Birth (DD/MM/YYYY) 出生日期 (日/月/年)										
NRIC / FIN No. (Last 4 characters) 国民/外籍人士身份证号码(最后4个字符)										
<table border="1"><tr><td>X</td><td>X</td><td>X</td><td>X</td><td>X</td><td></td><td></td><td></td><td></td></tr></table>		X	X	X	X	X				
X	X	X	X	X						
ID Expiry Date (DD/MM/YYYY) 证件有效日期 (日/月/年)										
* Mobile No. (include Country Code) 手机号码(包括国家代码)										
+ ()										
Email 电邮地址										
* Enterprise 企业名称										
* Position (Please submit your business card for verification) 职位 (请附上您的名片以供身份验证)										

I consent to any MBS-Authorised Party Processing my Data for the Purposes as set out in the **Personal Data Processing section**.

本人同意让任何滨海湾金沙授权方处理本人的个人资料以作**个人资料处理栏目**所列出的用途。

By submitting this application form, I declare that: 本人递交此申请表即声明:

- 1) I am at least 18 years of age, and all of the information provided by me in this application form is complete and accurate.
本人年满18岁而所有于申请表提供的信息均属真实及完整。
- 2) I confirm that I have read relevant Sands Rewards LifeStyle (“SRL”) Terms and Conditions listed in <https://www.marinabaysands.com/sands-rewards-lifestyle/terms-and-conditions.html>. I understand and agree that membership shall be in accordance with the SRL programme Terms and Conditions (or in the case of MBS employees, the SRL Team Member programme Terms and Conditions).
本人确认已阅读列于 <https://www.marinabaysands.com/sands-rewards-lifestyle/terms-and-conditions.html> 的金沙尊享时尚条款及条件。本人完全理解并同意会籍将依照金沙尊享时尚会员计划之条款与条件 (或身为滨海湾金沙员工情况下, 金沙尊享时尚团员计划的条款及条件)。

I warrant that all information provided by me in connection with this application is true, accurate and complete and that I am the user and/or subscriber of the telephone number(s) provided by me above. 本人确保此表格所提供的资料为正确、准确及完整，且本人是提供上述联络号码的使用者及/或申请者。

*Sign here to proceed with membership sign-up.

*在此签名以申请会籍

Date 日期

I consent to any MBS-Authorised Party Processing my Data to update me on offers, promotions, events, news, etc. relating to any MBS-Authorised Party via any means of communication including postal mail, email, text messaging, telephone call, MBS devices, MBS applications, MBS websites, and other third party websites that I visit.

This consent overrides any registration with the Singapore Do-Not-Call Registry, if applicable.

本人同意让任何滨海湾金沙授权方处理本人的资料，以通过任何通讯管道包括邮件、电邮、简讯、电话、滨海湾金沙工具、滨海湾金沙程序、滨海湾金沙网站及本人浏览的其他第三方网站，提供任何滨海湾金沙授权方的优惠、推广活动、活动、消息等。此同意书将覆盖与新加坡谢绝来电登记处的任何登记，如适用。

Sign here.
在此签名

I agree that my consent above includes consent to MBS Processing my biometric data and using facial recognition technology for the Purposes.

本人同意本人上述所同意的内容，将包括允许滨海湾金沙使用本人的生物特征及脸部识别科技以作验证用途。

PERSONAL DATA PROCESSING 个人资料处理

MBS Authorised Parties refers to parties responsible for the Data Processing (“MBS-Authorised Party”): (1) Marina Bay Sands Pte. Ltd. in Singapore and its related companies, e.g. Las Vegas Sands Corp. in the U.S., Sands China Limited in Macau, etc. (collectively, “Company”); and/or (2) and/or any other party listed in the prevailing MBS Privacy Policy at <https://www.marinabaysands.com/privacy-notice.html>. **Data** includes any information relating to Member e.g. the Member’s personal details, contact details, preferences, activities and transactions at MBS, etc. whether in the possession of or as provided from time to time to any MBS-Authorised Party. **Processing** of Data includes any MBS-Authorised Party (1) collecting, using, or storing Member’s Data, (2) disclosing Member’s Data to another MBS-Authorised Party, and/or (3) contacting Member via telephone call, text message, email and/or postal mail; **Purposes** of Data Processing include (1) Assessing and administering benefit entitlements and dealing with matters relating to Member’s membership or relationship with any MBS-Authorised Party; (2) Responding to Member’s requests; (3) Conducting surveys or following up on Member survey responses; (4) Understanding Member preferences and their activities at MBS; (5) Providing Member with personalised services and customised marketing content; (6) Conducting data analytics and profiling; (7) Providing and improving customer service; (8) Conducting any MBS-Authorised Party’s legal, operational, business or development purposes; (9) Any purpose(s) in the prevailing MBS Privacy Policy; and/or (10) Complying with or addressing any applicable (i) MBS-Authorised Party’s internal policies or contractual obligations, (ii) third party requests, and/or (iii) law, regulation, guideline, notice or request issued by any Authority. **Your choice:** Member may visit <http://www.marinabaysands.com/Company-Information/Data-Protection-Office/> for details on how to access or correct their Data or to withdraw their consents, as well as to exercise any other rights Member may have under applicable data protection law (if any). Further queries may be directed to DataProtectionOfficer@marinabaysands.com.

For more information on MBS’ processing activities and data transfer, please visit <https://www.marinabaysands.com/privacy-notice.html>.

滨海湾金沙授权方意指负责资料处理的单位 (“滨海湾金沙授权方”) : (1) 在新加坡的滨海湾金沙私人有限公司及其相关机构, 例如, 在美国的拉斯维加斯集团、在澳门的金沙中国有限公司(统称“机构”); 及/或(2)及/或列入现行滨海湾金沙隐私政策内的任何其他单位, 如以下网址所示: <https://www.marinabaysands.com/privacy-notice.html>。资料包括与会员相关的任何信息, 例如, 会员的个人详情、联络详情, 以及在滨海湾金沙的喜好、活动及交易等, 不论为本人所有或在任何时候提供给任何滨海湾金沙授权方。资料处理包括任何滨海湾金沙授权方(1)收集、使用, 或储存会员资料, (2)向另一滨海湾金沙授权方透露会员资料, 及/或(3)通过电话、简讯、电邮及/或邮件联络会员。资料处理的用途包括(1)会员福利评估及管理, 以及处理与会员会籍或任何滨海湾金沙授权方相关的事宜; (2)回复会员要求; (3)进行调查问卷或跟进本人的调查问卷反馈; (4)了解会员在滨海湾金沙的喜好及活动; (5)为会员提供专属服务及定制营销内容; (6)进行数据分析及资料分析; (7)提供及提升客户服务; (8)进行任何滨海湾金沙授权方的法律、营运、业务或发展需要; (9)现行滨海湾金沙隐私政策的任何目的; 及/或(10)遵守或处理任何所适用的滨海湾金沙授权方的内部政策或任何契约责任, (ii)第三方要求; 及/或(iii)由任何有关当局规定的法律、条例、守则、通告或要求。您的选择: 会员欲了解如何查阅或更正其个人资料或撤销其同意书, 以及在所适用的资料保护法律(如有)下持有的任何其他权利, 则可浏览<http://www.marinabaysands.com/Company-Information/Data-Protection-Office/>。如有其他询问, 请电邮DataProtectionOfficer@MarinaBaySands.com。欲知有关滨海湾金沙处理活动及资料转移的讯息, 请浏览<https://www.marinabaysands.com/privacy-notice.html>。

For Official Use Only

Membership No.

Handled by
Special Employee Licence No.
Signature

10 Bayfront Avenue, Singapore 018956 | +65 6688 9999
[MarinaBaySands.com/SandsRewardsLifeStyle](https://www.marinabaysands.com/SandsRewardsLifeStyle)

